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Vragen de leden Voortman en Özdil (beiden GroenLinks) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Studentensteden 
sturen brandbrief over huisjesmelkers» (ingezonden 17 november 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Studentensteden sturen brandbrief over huisjesmel-
kers»?1 

Vraag 2
Herkent u het beeld dat dat huisjesmelkers misbruik maken van het grote 
kamertekort? 

Vraag 3
Wat is de actuele stand van zaken van de vraag naar en het aanbod van 
studentenhuisvesting? Kunt u dit per studentenstad aangeven? 

Vraag 4
Hebt u kennisgenomen van de stelling van de Landelijke Studentenvakbond 
(LSVb) dat uit onderzoek blijkt dat studenten gemiddeld € 100 tot € 160 
teveel betalen voor een kamer, maar dat studenten hier, mede vanwege het 
grote tekort aan kamers, weinig tegen kunnen of durven doen? Welke 
mogelijkheden hebben studenten zelf om hier tegen op te komen? Herkent u 
het beeld dat studenten vaak uit vrees om helemaal geen kamer te hebben, 
zich neerleggen bij te hoge huren? 

Vraag 5
Welke mogelijkheden hebben gemeenten nu om huisjesmelkers aan te 
pakken? 

Vraag 6
Bent u bereid om op het verzoek van de wethouders van de studentensteden 
in te gaan en hen meer bevoegdheden te geven om ongewenst gedrag van 
huisjesmelkers aan te pakken? Zo ja welke mogelijkheden bovenop de 
bestaande mogelijkheden wilt u hen geven? Zo neen, waarom niet? 

1 https://nos.nl/l/2202876
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Vraag 7
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor het wetgevingsoverleg 
wonen en ruimtelijke ordening?
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